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Wnioski radnych z posiedzenia Komisji Oświaty,
Sportu i Spraw Społecznych z dnia 27 maja 2025 r.

Wniosek nr 1
Radny Łukasz Walkowiak złożył wniosek o następującej treści:

„W związku z ogłoszeniem przez Ministerstwo Sportu i Turystyki programu budowy
pełnowymiarowych boisk piłkarskich i naboru wniosków, który ma trwać do 31 lipca
2025 r., Pan Burmistrz zamierza aplikować o pozyskanie dofinansowania do budowy
pełnowymiarowego sztucznego boiska na stadionie w Trzciance”.

Odpowiedź na wniosek nr 1

Gmina Trzcianka posiada kompletną dokumentację budowy sztucznego boiska,
niemniej jednak nie wnioskowała o wydanie pozwolenia na budowę ze względu na fakt
sprzeczności z zapisami MPZP.

Zmiany w MPZP pozwalające na budowę sztucznego boiska zostaną wprowadzone
na koniec III kwartału, stąd możliwość uzyskania pozwolenia na budowę to okolice
przełomu roku.

Po uzyskaniu pozwolenia, tj. już w następnym naborze, będzie zatem możliwość ażeby
wniosek o dofinansowanie złożyć. Wobec finansowania w formie 50/50, należy również
zabezpieczyć ok. 2,5 mln zł środków własnych

Wniosek nr 2
Radny Łukasz Walkowiak złożył następujący wniosek:

„W związku z innymi priorytetami inwestycyjnymi pana Burmistrza, aniżeli budowa
pełnowymiarowego sztucznego boiska w Trzciance proszę o renowację boiska
bocznego oraz dołożenie lamp oświetleniowych. Na ten moment boisko stanowi
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zagrożenie dla trenujących”.

Odpowiedź na wniosek nr 2

Szacunkowe koszty:

montaż 12 opraw oświetleniowych – 60.000,00 zł
kompleksowa renowacja boiska – 80.000,00 zł

Planuje się dodatkową punktową renowację murawy za ok. 25 tys. zł

Wniosek nr 3
Radny Robert Matkowski złożył wniosek o treści:

„Uprzejmie proszę o podanie kwoty, która uzupełnia budżet gminy z tytułu podatku od
nieruchomości i podatku rolnego, pochodząca z sołectwa Siedlisko. Proszę zawęzić
dane do roku 2024 oraz rozbić dane na podatek od nieruchomości i podatek rolny
(osobno)”.

Odpowiedź na wniosek nr 3

Wymiar podatku od nieruchomości i podatku rolnego w 2024 roku z sołectwa
SIEDLISKO wynosił:

1/ podatek od nieruchomości w kwocie 173.657,00 ZŁ
2/ podatek rolny w kwocie 51.373,00 zł.

Wniosek nr 4
Przewodniczący komisji Wiesław Natkaniec złożył poniższy wniosek:

„Proszę o udrożnienie, przeniesienie zieleni, kwiatów żywopłotów itd. przy każdym
przejściu dla pieszych w gminie Trzcianka”.

Odpowiedź na wniosek nr 4

Wniosek został przyjęty do realizacji. Z  uwagi na jego obszerny zasięg czas realizacji
może się wydłużyć, gdyż wizja w terenie, w celu oceny widoczności przy przejściach
dla pieszych, będzie sukcesywnie realizowana. Celem usprawnienia realizacji wniosku
 będziemy wdzięczni za wskazanie miejsc, które Pana zdaniem wymagają szczególnej
uwagi. Zaznaczam, że żywopłoty rosnące przy ul. 27 Stycznia i ul. Sikorskiego były



przycinane już dwukrotnie ze szczególnym uwzględnieniem ich znaczącego obniżenia
w bezpośredniej odległości przejść dla pieszych. 

Wniosek nr 5
Wniosek Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych:

Przewodniczący komisji Wiesław Natkaniec poddał pod głosowanie wniosek o dopisanie
dyscypliny sportowej parakolarstwo w § 2 ust. 2 pkt 1 regulaminu przyznawania
nagród dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe we współzawodnictwie
krajowym lub międzynarodowym oraz dla ich trenerów prowadzących szkolenia
(Załącznik Nr 1 do uchwały Nr LXXII/749/23 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 19 grudnia
2023 r. w sprawie nagród za osiągnięte wyniki sportowe).

Radni przyjęli powyższy wniosek w głosowaniu: „za” – 8, „przeciw” – 0,
„wstrzymujących się” – 0 (jednogłośnie).

Odpowiedź na wniosek nr 5

Wniosek komisji o dopisanie nowej dyscypliny sportowej zostanie zrealizowany przy
najbliższej zmianie uchwały. 
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